
کل  بی�ر د
شورای عالی   اجتماعي

آموزش و پرورش توضیحاتی درباره حذف 
تدریس مدیران در کلاس های درس از سال 
آینده ارائه داد و گفت: به رغم دستاوردهای 
مثبت تدریس مدیران در کلاس های درس، 
برآیند نهایی کارهای کارشناسی صورت 
گرفته این ب�ود که اگر مدی�ر به مدیریت 
بپ�ردازد در مجم�وع مفیدت�ر اس�ت. 
مهدی نویدادهم ، درباره حذف ساعت تدریس 
مدیران مدارس اظهار کرد: مشارکت مدیران در 
تدریس، محاسنی دارد و آنها را با فرایند کلاس، 
درس و تدریس بیشتر آشنا می کند.  وی افزود: 
طبیعتاً اشکالی که به وجود آمده بود این بود 
که مدیر در س��اعاتی که س��رکلاس بود، در 
حوزه مدیریتی اش حضور نداشت و ممکن بود 
اتفاقاتی در این ساعات رخ دهد و مدیر حضور 

نداشته باشد.  دبیرکل شورای عالی آموزش و 
پرورش با بیان اینکه به رغم دستاوردهای مثبت 
تدریس مدیران در کلاس های درس، برآیند 
نهایی کارهای کارشناسی صورت گرفته این 
بود که اگر مدیر به مدیریت بپردازد در مجموع 
مفیدتر اس��ت، گفت: هرچند همان تدریس 
مدیر در کلاس هم توجیه داشت.  نویدادهم 
افزود: در مجموع آسیب عدم حضور مدیر در 
محل انجام وظیفه اش بیشتر از دستاوردهای 
مثبت تدریس بوده اس��ت.  وی درباره راهکار 
جبران کمبود نیرو در پی لغو ش��ش ساعت 
تدریس الزامی مدیران عنوان کرد: آموزش و 
پرورش به دنبال راه حل برای تأمین نیرو است. 
تنها انگیزه تدریس مدیران فقط کمبود معلم 
نبود و مهم تر از آن این بود ک��ه از نزدیک در 
صحنه حضور داشت و مستقیم با دانش آموزان 

در ارتباط بود. 

 چی��ن قص��د 
تأمین موشک   جهان

هدایت ش��ونده راداری فعال پ��ی ال۱۵ برای 
نیروی هوایی پاکستان را دارد. مجله میلیتری 
واچ گزارش داد، این موشک پیشرفته، با قابلیت 
مانور بالاس��ت و اجازه می ده��د تا هواپیمای 
جنگی دش��من را در برد دور هدف قرار دهد. 

قابلیت های این موشک اجازه می دهد تا اهدافی 
در فاصله ۱۵۰کیلومتری هدف قرار بگیرند و 
برخی برآورد   ها برد آن را حدود ۲۰۰ کیلومتر 
گزارش کردند. چنانچه این موشک پیشرفته 
چین منتقل ش��ود، پاکس��تان ج��زو معدود 
کشور   هایی خواهد بود که به چنین مهماتی با 

چنین استانداردی دسترسی پیدا می کند. 

گفت وگوی » جوان«  با پنجعلي در آستانه بازی با السد

 مسائل روحی - روانی 
مانع نتیجه گیری پرسپولیس می شود

حذف تدریس مدیران مدارس از سال آینده

چین موشک پیشرفته در اختیار پاکستان قرار می دهد

در حال�ی هفته 

وحید صابری
لی�گ   جوان آنلاین دوم 

قهرمانان آسیا با 
برگزاری دیدار دو تیم پرسپولیس و السد قطر 
پیگیری می شود که بی شک پرسپولیس کار 
سختی در قطر پیش رو دارد؛ تیمی که در چند 
بازی اخیر نتوانسته درلیگ برتر خوب ظاهر 
کن�د.  ب�رآورده  را  انتظ�ارات  و  ش�ود 
محمد پنجعلی، پیشکسوت و کاپیتان پیشین 
تیم فوتبال پرسپولیس در گفت وگو با » جوان 
آنلاین « درباره بازی پرسپولیس برابر السد قطر 
گفت: به هر حال این بازی قطعاً سخت خواهد 
بود چرا که بازی در قطر برگزار می شود. حریف 
تیم بسیار خوبی دارد و از ستاره های خوبی بهره 
می برد. با بازی   هایی که قبلًا انجام داده نش��ان 
می دهد که تیم دست و پا بسته ای نیست و برای 

پیروزی پا به میدان می گذارد. 
وی افزود: البته ما هم در مقابل بازیکنان خیلی 
خوبی داریم که می توانند باعث کسب سه امتیاز 
بازی ش��وند. به نظر م��ن ما باید درب��ازی فردا 
هوش��مندانه تر بازی کنیم. موضوعی که قطعاً 
خود برانکو هم با توجه به ش��رایط به آن واقف 
است. به هر حال بازی، بازی سختی است و نباید 
از آن غافل شویم.  کاپیتان پیشین تیم فوتبال 
پرسپولیس درادامه خاطرنش��ان کرد: ببینید 
پرسپولیس اگر می خواهد نتیجه بگیرد باید در 
بازی بسته بازی کند. نباید اجازه خودنمایی به 
بازیکنان حری��ف داد. ما خیلی راحت روی ضد 
حمله می توانیم در بازی فردا به گل برس��یم و 

نتیجه دلخواه را کسب کنیم. 
پنجعلی با اشاره به عدم نتیجه گیری پرسپولیس 
درلیگ برتر در نیم فصل دوم گفت: پرسپولیس 
در نیم فص��ل اول با توجه به اینک��ه مدتی را از 
پنجره نقل و انتقالات محروم بود و نتوانس��ت 
بازیکن بگی��رد خیلی خوب ب��ازی می کرد که 

دلیل این بود که، چون بیش از یک فصل را کلا 
با چند بازیکن بازی می کرد و همه آن بازیکنان 
با هم خیلی هماهنگ شده بودند و حالا که چند 
بازیکن اضافه شده طبیعی است که نتوانند مثل 
قبل هماهنگ باشند، این موضوع طبیعی است و 
بازی به بازی بهتر خواهند شد. البته هافبک های 
پرس��پولیس هنوز ضعف دارند که ان شاءالله به 
مرور زمان آن هم درست می شود. باید به تیمی 
که چند بازیکن گرفته و تغییر می دهد فر صت 

کافی داد. 
وی در خصوص تیم الس��د قطر گفت: همان 
طور که گفتم بازی س��خت و س��نگینی در 
انتظار پرس��پولیس است، الس��د مهره های 
خیلی خوبی در اختیار دارد و می تواند جنگ 
اصلی در میانه میدان را در اختیار خود بگیرد. 
به نظرم کار هافبک های پرس��پولیس در این 
بازی خیلی تعیین کننده اس��ت. اگر بتوانند 
تراب��ی و علیپور را خوب تغذی��ه کنند به گل 
می رسیم. البته همانطور که گفتم هافبک   ها 
هنوز باهم هماهنگ نیستند و این کمی کار را 

برای برانکو سخت می کند. 
بازیکن س��ابق تی��م مل��ی درب��اره مهاجمان 
پرس��پولیس تصریح کرد: علی علیپور بازیکن 
بسیار خوب چارچوب شناسی است. پرسپولیس 
می تواند با اس��تفاده از تیزهوش��ی این بازیکن 
نبض بازی را با زدن گل در دست بگیرد. مهدی 
ترابی و بودیمیر بازیکن کروات هم که به این تیم 
اضافه شده است می توانند خیلی زیاد به علیپور 
کمک و نقش مکمل را به خوبی ایفا کنند. فکر 
می کنم آنها بازهم تأثیرگذاری خود را خیلی زود 
نشان خواهند داد، اما باید توسط هافبک های 
پرسپولیس تغذیه ش��وند. یادمان باشد در این 
چند بازی که پرسپولیس خوب نتیجه نمی گیرد 
مسائل فنی دخالت ندارد و فقط بار روانی است 

که اجازه نمی دهد این تیم نتیجه بگیرد. 

دبیرکل نهاد کتابخانه های عمومی: سال 1400 شهر بدون کتابخانه نداریم

واردات ۵۰ هزار رأس گوسفند تا پایان هفته 

مدیرعامل شرکت پشتیبانی امور دام: توزیع گوشت تا تثبیت قیمت  ادامه دارد

نه�اد  دبی�رکل   
کتابخانه های عمومی   فرهنگي

کش�ور گفت: امیدواریم با هم�کاری همه نهاد های 
دولتی و عمومی و نیز مجلس شورای اسلامی تا سال 
۱۴۰۰ تعداد ش�هر های فاقد کتابخانه به صفر برسد. 
به گزارش باشگاه خبرنگاران جوان، مراسم گرامیداشت 
پانزدهمین سالروز تأسیس  این نهاد، روز گذشته با حضور 
س��یدعباس صالحی، وزیر فرهنگ و ارش��اد اسلامی، 
علیرضا مختارپور، دبیرکل نهاد کتابخانه های عمومی 
کشور و همچنین جمعی از نمایندگان مجلس شورای 
اسلامی، چهره های برجسته حوزه تصویرسازی و کارتون، 
مسئولان نهاد کتابخانه های عمومی کشور و کتابداران 

کتابخانه های عمومی برگزار شد. 
علیرضامختارپور، دبی��رکل نهاد کتابخانه های عمومی 
کشور در این مراسم اظهار داشت: اولین قانون مستقل 
مربوط به کتابخانه های عمومی در سال ۱۳۴۴ به تصویب 
مجلس رسید، اما ابهامات و اش��کالات اجرای آن قانون 
سبب ش��د تا عملَا در س��ال ۱۳۵۲ با وضع برخی مواد 
در قوانین دیگر، عملًا آن قانون کارکرد خود را از دست 

بدهد. 
وی افزود: پس از پیروزی انقلاب ش��کوهمند اسلامی 
ایران اداره کتابخانه ه��ای عمومی عملَا تحت مدیریت 
وزارت فرهنگ و ارشاد اس��لامی قرار گرفت. اما به رغم 

گسترش کمّی کتابخانه ها، برخی نواقص و کمبودها، 
اداره کتابخانه های عمومی کش��ور را با مشکل روبه رو 
ساخت و سرانجام به پیش��نهاد دولت قانون تأسیس  و 
نحوه اداره کتابخانه های عمومی کشور در هفدهم اسفند 
۱۳۸۲ به تصویب مجلس شورای اسلامی رسید و از آن 
تاریخ دوره جدید کتابخانه های عمومی کشور آغاز شد. 

مختارپور گفت: تعداد کتابخانه های عمومی در س��ال 
۱۳۵۶ حدود ۳۷۳ کتابخانه بود و در س��ال ۱۳۸۲ که 
لایحه دولت به مجلس شورای اس��لامی ارائه می شود، 
۱۴۵۹ کتابخانه و در پانزدهمین سالگرد تصویب قانون 
جدید کتابخانه  ها در س��ال ۱۳۹۷ به ۳۴۴۵ کتابخانه 
عمومی رسیده است. رشد تعداد کتابخانه های عمومی 
نسبت به س��ال قبل از پیروزی انقلاب رشد ۹برابری را 
نشان می دهد و در ۱۵ سال گذشته رشد ۱۳۶ درصدی 
در تعداد، ۱۳۱ درصدی در زیربن��ا و ۳۷۷ درصدی در 
کتابداران و ۷۳درصدی مراجعان دستاورد های دوره ۱۵ 

ساله این نهاد است. 
مختارپور گفت: از هزار و ۲۴۵ شهر کشور در سال ۱۳۹۳ 
تعداد ۲۵۶ شهر به کلی فاقد کتابخانه عمومی بوده اند که 
با تلاش نهاد کتابخانه  ها عمومی در سال ۱۳۹۷ این تعداد 
به ۱۳۰ شهر کاهش یافته و امیدواریم با همکاری همه 
نهاد های دولتی و عمومی و نیز مجلس شورای اسلامی تا 
سال ۱۴۰۰ تعداد شهر های فاقد کتابخانه به صفر برسد. 

  کتابخانه های نهاد ۴۲ میلیون کتاب دارد
وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی نیز در این مراسم گفت: 
ما در حال حاضر بی��ش از ۳ ه��زار کتابخانه داریم و 
تحولات مختلفی در تعداد آنها اتفاق افتاده است، چرا 
که یک میلیون و ۴۰۰ هزار متر مربع این بخش فضای 
فرهنگی در اختیار دارد. ما مجموعاً ۴۲ میلیون کتاب 
در این مجموعه داریم و مسیر طی شده نسبت به سال 
۵۸ که یک میلیون و ۷۰۰ هزار کتاب در کتابخانه  ها 
داشتیم، رشد را نش��ان می دهد. ضمن اینکه در حال 
حاضر در بخش اعضای نهاد نیز این س��ازمان رشد را 

شاهد بوده است. 
  نوسازی و نوآوری در گام دوم انقلاب

صالحی، نهاد کتابخانه  ها را در حوزه کودک و نوجوان 
یک نهاد بس��یار مهم برش��مرد و با بی��ان اینکه اگر 
می خواهیم آینده و س��ازوکار کش��ور را مطمئن تر 
پیش ببریم، در کنار مدرسه، برخی مجموعه ها، چون 
نهاد کتابخانه  ها ایفاگر نقش مهمی هس��تند، گفت: 
در رویکرد جدید هم��ه کتابخانه  ها بخش کودک و 
نوجوان داشتند یا حتی شاهد کتابخانه های تخصصی 
هستیم. اما قطعاً با این نگاه نهاد کتابخانه  ها در گام 
دوم انقلاب احتیاج به نوسازی و نوآوری بیشتری دارد 
تا در حوزه کودک و نوجوان تأثیرگذاری جدی تری 

داشته باشد. 

 مدیرعام�ل ش�رکت 
پشتیبانی امور دام از   اقتصادي

واردات ۵۰ هزار رأس گوسفند تا پایان هفته خبرداد 
و گفت: توزیع گوشت قرمز و مرغ به صورت منجمد 
و گرم تا تثبیت قیمت   ها در بازار ادامه خواهد داشت. 
به گزارش خبرگزاری صدا و سیما، حمید ورناصری افزود: 
واردات گوشت قرمز از کشور های مختلف در حال انجام 
است، علاوه بر آن دام زنده هم در حال واردات است که 
تا پایان همین هفته واردات گوس��فند زنده را با کشتی 
خواهیم داشت.  وی افزود: اولین محموله گوسفند زنده 

که ۵۰ هزار رأس است تا پایان این هفته وارد می شود و در 
مراحل بعدی حدود ۹۰ هزار رأس وارد خواهد شد. 

ورناصری ادامه داد: با واردات این دام های زنده و عرضه 
آن، کاهش قیمت گوشت قرمز را ش��اهد خواهیم بود، 
ضمن اینکه در یکی دو روز گذشته هم ثبات نسبی قیمت 

گوشت قرمز را در بازار شاهد بودیم. 
وی افزود: تعیین قیمت این گوشت   ها بر مبنای اعداد و 
ارقامی است که سازمان حمایت اعلام می کند و با یک 
سود حداقلی برای واردکنندگان است که در حال حاضر 
کیلویی حدود ۴۲ هزار تومان است و ممکن است افرادی 

قیمت   هایی را طرح کنند که اطلاعی از عملیات واردات 
گوشت را نداشته باشند. 

ورناصری گفت: حدود ۱۷۰ شرکت واردکننده گوشت 
گوسفند است و تعدادی هم گوشت گوساله وارد می کنند 
که در مجموع حدود ۲۶۰ ش��رکت ت��ا الان واردکننده 
گوشت قرمز هس��تند. طبیعی اس��ت که برخی از این 
شرکت   ها ممکن اس��ت از توان و ظرفیت بالاتر و سابقه 
بیشتری برخوردار باشند و برخی دیگر تازه وارد و توان 
آن چنانی نداشته باشند، ولی در مجموع همه این ۲۶۰ 

شرکت صلاحیت واردات گوشت را دارند. 

همايش سراسری همياران پليس - شهاب الدين قيومي - مهر

يادداشت هاي امروز

کم کاری محرز وزارت صنعت در بازار خودرو
مهدي فتحي

۴

نفس تازه عدالت در آغاز گام دوم انقلاب
رسول سنایی راد

۲

حرکت چراغ خاموش چین در سوريه
سید رحیم نعمتی

۱۵

گاوبندی دلالان در صادرات 
دوباره گوشت های وارداتی!

    عضو کمیسیون اقتصادي: مجلس چرا باید دام زنده کشور 
صادر شود؟ حتي اخباري به گوش رس��یده که دام وارد کشور 
مي شود، اما از یک کشتي و هواپیما تخلیه شده و با یک کشتي 
و هواپیماي دیگر صادر مي شود که این عدم نظارت و کوتاهي 

مسئولان سبب نارضایتي شدید مردم شده است|  صفحه ۱۲

ويژه هاي جوان  

 حقوق 8 میلیون توماني و زندگي سخت؟!
 پايان اتحاد اعتدال گرايان و اصلاح طلبان؟!

صفحه ۲

روزنامه سیاسي،  اجتماعي  و  فرهنگي صبح  ایران
سه شنبه  ۲۱ اسفند۱397   -    ۵ رجب ۱۴۴۰

سال بیست و یکم- شماره ۵6۱۲ - ۱6 صفحه
قیمت:۵۰۰تومان

ریاست  محترم قوه قضاییه 
جناب حجه الاسلام و المسلمین 

حاج سید ابراهیم رئیسى (دامت برکاته)
انتصاب حضرت عالى به ریاست قوه قضاییه از طرف 
مقام معظم رهبرى آیت االله خامنه اي (مدظله العالى) 
که نشان از حسن اعتماد معظم له به آن فقیه وارث 
و انقلابى دارد صمیمانه تبریک عرض مى نماییم و 
توفیقات حضرت عالى در این مسئولیت خطیر را از 

خداوند مسئلت مى نماییم.
همرزم هایتان در دوران دفاع مقدس، مجرى ستاد 
بازسازى و نوسازى مناطق جنگ زده اداره کل مسکن 
سازندگى  سردار  و  کردستان  استان  شهرسازى  و 

هشت سال دفاع مقدس

  نادر هدایتی و دکتر کوروش امامى

دستگاه قضا به سوی جرم زدایی، حبس زدایی و قضا زدایی می رود
آیت الله آملی لاریجانی: کسانی را که به خودم و دخترم تهمت زده اند، حلال نمی کنم

  حجت الاسلام والمسلمین رئیسي: امروز مدعي مبارزه با فساد درون قوه قضائیه 
خود قضات هستند. آنها صبح تا ش��ب در بخش هاي مختلف قضایي مدعي چند 
نفري هس��تند که به عنوان کارمند یا افراد منحرف بخواهند دس��تگاه قضایي را 

ناسالم جلوه بدهند. مصمم هستیم تا سلامت دستگاه قضایي را تضمین کنیم

    آیت الله آملي لاریجاني: نقد دستگاه قضایي باید منصفانه باشد. یك قاضي باید در روز چند 
پرونده را بررسي كند، باید چند دادستان ترور شوند و مورد حمله قرار گرفته باشند ولي ارزیابي ها 
غیرمنصفانه است و تخریب گسترده علیه دستگاه قضایي است. آقاي رئیسي! من به این خاطر 

گفتم كه باید رویكردتان مبتني بر صبوري باشد چون تیرهاي بلا خواهد آمد|  صفحه 5

ي
اس

سي

رهبر معظم انقلاب در مراسم اهداي نشان ذوالفقار به سردار سرلشکر 
قاس��م س��لیماني: مجاهدت های در راه خدا با این چیز  ها قابل مقابله 
و قابل جبران نیس��ت. آن چیز  هایی که در دس��ت و بال ما است -چه 
تش��کر زبانی مان، چه تش��کر عملی مان، چه نش��ان مان، چه درجه ای 
 که می دهیم- چیز  هایی اس��ت که بر حس��ب محاسبات مادی دنیایی 
قابل ذکر است اما بر حسب محاسبات معنوی و الهی قابل ذکر نیست. 
الحمدلله خدای متعال به این برادر بس��یار عزیزمان -آقای سلیمانی- 
هم توفیق داده. ایش��ان بارها، بارها، بار  ها جان خودشان را در معرض 
؛ و  ّ تهاج��م دش��من قرار داده ان��د، در راه خدا، برای خ��دا و مخلصاً للهِل
مجاهدت کرده اند. ان شاءالله خدای متعال به ایشان اجر بدهد و تفضل 
کند و زندگی ایش��ان را با س��عادت، و عاقبت ایشان را با شهادت قرار 
بدهد، البته نه حالا. هنوز سال  ها جمهوری اسلامی با ایشان کار دارد. 
اما بالاخره آخرش ان شاءالله شهادت باشد. ان شاءالله مبارکتان باشد. 

 »نشان ذوالفقار«  
بر سينه فرمانده مقاومت

     صفحه۲

     صفحه3

 آموزش رایگان در آپارات 
 از دزدي تا ساخت نارنجک !

 کلاس هاي آنلاین آموزش آسیب ها 
در شبکه هاي مجازي وطني و غیروطني رواج دارد

ي
اع

تم
اج

سفردر سايه ذوالفقار مقاومت

رسانه های زیادی در جهان دیروز به مقایسه سفر دزدانه ترامپ به عراق 
بدون اعلام قبلی و در تاریکی شب با سفر روحانی آن هم در روز روشن 
و با اعلام قبلی پرداختند که منجر به تحقیر امریکا شد. بدون شک امنیتی که 
حشدالشعبی عراق و نیروهای مقاومت اسلامی در سراسر منطقه غرب آسیا 
تا آب های مدیترانه ایجاد کرده اند، فرصت مغتنمی برای نزدیکی و همبستگی 
کشورهای اسلامی منطقه است. سفر رئیس جمهور کش�ورمان نیز در سایه 

همین »ذوالفقار امنیت« که محصول جانفش�انی کثیری از شهدای مقاومت 
است، با اعلام قبلی و با تشریفات رسمی انجام شد. ترامپ در زمان سفر بی خبر 
به عراق، احساس چهل دزد بغداد به او دست داده بود و درباره آن سفر گفت: 
»وقتی چراغ های هواپیم�ا را خاموش کردند، چنان فض�ای تاریکی را هرگز 
تجربه نکرده بودم، ما 7 تریلیون دلار در منطقه خرج کرده ایم ولی من باید در 

تاریکی به یکی از پایگاه های امریکا در عراق بروم.« |  بقیه در صفحه 2

صدور ویزا با توافق  ایران و  عراق، از سوی دو کشور رایگان شد
دنیا سفر رسمي روحاني را به عراق با سفر دزدانه و مخفیانه ترامپ مقایسه کرد


